宁波美威金属制品有限公司，坐落于慈溪市龙山镇范市工业经济开发区，地处长江三角州经济带中心城区，毗邻宁波港、宁波机场与沪杭甬高速公路，并与杭州湾海上大通道相连接，交通便捷。
Ningbo Meiwei Metal Products Co., Ltd. is located in Fanshi Industrial Economic Development Zone, Longshan Town, Cixi City. It is located in the central area of the Yangtze River Delta Economic Belt, adjacent to Ningbo Port, Ningbo Airport and Shanghai-Hangzhou-Ningbo Expressway, and connected to the Hangzhou Bay Seaway. The traffic is convenient. 
公司创建于2012年， 配备了一批技术、生产、管理方面的高职称人员。现有资产达8000余万元，厂区占地50000平方，有20000平方的生产车间及办公楼。
Founded in 2012, the company is equipped with a group of high-ranking personnel in technology, production and management. The existing assets amount to more than 80 million yuan, the factory covers an area of 50,000 square meters, and has a production workshop and office building of 20,000 square meters. 
主导产品是金属货架、金属衣架，金属拉篮套装等等。生产设备和生产工艺达国内同行先进水平。主要有200T、400T、500T的液压机，40T以上冲压机、剪扳机、折弯机、开平机、数控冲床滚轧线及各种焊机等几百台生产设备。年产能力100万台以上。与北美，欧洲，澳洲，东南亚等各大知名的连锁超市进行深入合作，质量深受客户好评，年产值超亿元。
The company’s leading products are metal shelves, closet system and metal pull-out basket sets, etc, and its production equipment and production technology have reached the advanced level among domestic counterparts, mainly including hydraulic machines of 200T, 400T and 500T and punching machines of over 40T, plate shearers, bending machines, decoiler machines, CNC punching machine rolling line and various welding machines and other hundreds of production equipment. The company has an annual production capacity of over 1 million and has deep cooperation with major well-known supermarket chains in North America, Europe, Australia and Southeast Asia, etc. The quality is well received by customers and the annual output value exceeds 100 million yuan. 
当前公司正以技术进步为先导，以创新开发新产品为重点，加快科技进步步伐，努力开发市场需求的高新技术产品。公司的宗旨是提供优质的产品和优良的服务，不断满足用户需求。
At present, the company is taking technological progress as the forerunner, focusing on innovation and development of new products, accelerating the pace of scientific and technological progress, and striving to develop high-tech products demanded by the market. The company’s aim is to provide high-quality products and excellent services to meet the needs of users. 
竭诚欢迎新老客户前来考查、洽谈。
We sincerely welcome new and old customers to come to investigate and negotiate.

